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Geachte College, 

 

Met deze brief reageren wij op uw verzoek om samen op te trekken om de maximumsnelheid op de A58 te 

verlagen, niet alleen overdag, maar ook ’s avonds en ’s nachts. 
 

Ons streven is te zorgen voor een zo goed mogelijke leefkwaliteit voor onze inwoners. We steunen dan ook 

uw initiatief voor een verlaging van de maximumsnelheid ook ’s avonds en ’s nachts op het Bestse deel van 
de A58.  

 

Geluidsoverlast 

Best ligt in de oksel van twee snelwegen. In een peiling onder ons inwonerspanel noemden onze inwoners 

de snelwegen als één van de belangrijkste geluidsbronnen die overlast geven. We zegden hen toe om bij het 

Rijk in te zetten op snelheidsverlaging. Dit deden we bij de snelheidsverhoging op de A2, bij de 

voorgenomen verhoging van de geluidproductieplafonds en bij de voorbereidingen van InnovA58. We lieten 

Rijkswaterstaat en de ministeries van Infrastructuur en Waterstaat en Economische Zaken en Klimaat eerder 

weten het niet eens te zijn met hun besluiten. Wij zijn heel benieuwd welke keuzes RWS maakt in het kader 

van wegverbreding van de A58 tussen Tilburg en Eindhoven. 

 

CO2-winst 

De dominante periode dat verkeer geluidsoverlast veroorzaakt, is de nachtperiode. Alleen een 

snelheidsverlaging overdag is dus onvoldoende. Ook de CO2-winst, die snelheidsverlaging in de avond en 

nachtelijke uren oplevert is substantieel. Deze is dan bijna anderhalf keer zo hoog dan wanneer dit alleen 

overdag wordt ingevoerd.  

 

Ambities 

Het verlagen van de maximumsnelheid, ook in de nachtelijke uren, strookt zeker met onze wensen en onze 

ambities en doelstellingen die we vaststelden op de beleidsvelden energie-, gezondheid-, lucht- en 

geluidkwaliteit. En kan de verkeersveiligheid ten goede komen. 
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Wij pleiten graag samen met u voor een snelheidsverlaging voor de hele etmaalperiode op het Bestse deel 

van de A58! 

 
 
Met vriendelijke groeten, 
 

Burgemeester en wethouders van Best, 

 

 

 

  
Hans Ubachs 

Burgemeester 

Ceciel Noordman 

secretaris 


